
Inspraakavond inwoners en/of leden Dorpsvereniging Scharmer.  

24 november 2023 bij het park “de Borgmeren”. 

Aanwezig: 30 personen. 

Opening door Fransien Haagsma, voorzitter DVS.  

Fransien vertelt iets over de historie hoe de dorpsvisie tot stand is gekomen. De voorbereiding startte  

in 2018, de eerste visie is op 12 januari 2019 door de aanwezigen vastgesteld tijdens Nijjoarsklokje, 

tot het huidige concept, dat nu op tafel ligt.  

Tijdens de ALV juni 2023 zijn de aanwezigen bijgepraat over de aanleiding (het beschikbaar stellen 

van € 20.000 door de gemeente Midden-Groningen bij een actuele en gedragen dorpsvisie), over het 

proces (de brainstormavonden in de keet), waarbij tijdens de ALV, op voorstel van het bestuur, de vier 

thema’s voor de brainstormavonden zijn vastgelegd: samenwerking met het park “de Borgmeren”, 

verkeersveiligheid, jeugd en noaberschap. 

Tijdens de brainstormavonden zijn aan deze thema’s invulling gegeven door de aanwezigen. Deze 

invulling is verwoord in dit concept en heeft tot oplossingsmogelijkheden en prioritering geleid. 

Vanavond zijn de vragen aan de aanwezigen: is de invulling van de keetavonden en de overige inbreng 

goed verwoord, zijn er nog vragen, wat vinden jullie van de door het bestuur voorgestelde 

prioritering en hoe zetten we de € 20.000 in. 

We zullen jullie als bestuur steeds informeren over actuele ontwikkelingen, want deze dorpsvisie is 

een dynamisch document. 

Als laatste merkt Fransien op naar aanleiding van het app verkeer, net voor deze bijeenkomst, dat we 

als bestuur nog steeds staan achter de beschreven strategie, positionering en communicatie van en 

door het bestuur. De dorpsvisie Scharmer kan alleen gerealiseerd worden door en met actieve 

dorpsgenoten. We voegen toe aan dit concept dat er zo’n 100 leden/inwoners hebben meegedacht. 

Samenwerken met het park “De Borgmeren” 

Er is al veel geïnvesteerd en gerealiseerd in deze samenwerking. 

Vraag: waarom vraagt het bestuur nu financiën aan voor huur, energiekosten etc. specifiek voor het 

park “De Borgmeren”? 

Antwoord: de gemeente Midden-Groningen is bezig met het harmoniseren van het dorpshuizen 

beleid. Dit biedt een kans voor ons dorp. In een echt dorpshuis betalen aanwezigen minder voor 

consumpties, door deze constructie kunnen we mogelijk een win win situatie creëren. De subsidie is 

dan ook voor de dorpsgenoten en niet voor het park “De Borgmeren”. 

Zorgen geuit door een echtpaar: Kennen jullie als bestuur alle plannen en bedoelingen van het park 

“de Borgmeren”?   



Antwoord: de Dorpsvereniging wil graag op een goede manier samenwerken met de Borgmeren, 

maar heeft niets te maken met de zakelijke keuzes die het park maakt of wil gaan maken. We zijn als 

dorp vrij in welke keuzen wij maken.  

Verkeersveiligheid 

Er wordt kort stilgestaan bij het ongeluk van de te hard rijdende auto, dat gelukkig niet heeft geleid 

tot gewonden. Er wordt veel te hard gereden door Scharmer. De onveilige kruispunten worden 

genoemd. 

Vanuit de werkgroep verkeersveiligheid (een werkgroep bestaande uit afgevaardigden uit Scharmer, 

Harkstede, Woudbloem en Kolham) zijn veel wensen naar voren gekomen, de gemeente heeft al 

aangegeven niet alle wensen te kunnen faciliteren en honoreren. 

Vraag: Scharmer is een agrarisch dorp, er moeten ook trekkers over de Hoofdweg (doorgaande route) 

kunnen rijden, wegversmallingen en bloembakken zorgen voor overlast. 

Antwoord: Dat klopt, in de prioritering is deze mogelijke oplossing ook niet meegenomen. Er wordt 

een zin toegevoegd, waarin de doorstroming van agrarisch verkeer genoemd wordt als belangrijk 

punt. 

Vraag: als de gemeente niet in staat is om binnen afzienbare tijd te investeren in 

snelheidsbeperkende maatregelen moeten we dan als inwoners niet zelf actie ondernemen, bv 

zebra’s op de weg schilderen. 

Antwoord: in december hebben we (het bestuur) een overleg met de gemeente, we zullen dit 

standpunt bespreken en kijken wat de reactie van de gemeente is. 

Vraag: de straatverlichting is nog steeds kapot, wanneer kunnen we weer licht verwachten? 

Antwoord: het wachten is op Enexis, maar schroom niet zelf ook via de fixi-app dit te melden, meer 

meldingen levert mogelijk een snellere actie op. 

Jeugd 

Tijdens de keetavonden heeft de oudere jeugd haar wensen duidelijk naar voren gebracht, ze missen 

een eigen honk.  

Vraag: Over hoeveel jeugd in Scharmer praten we eigenlijk? 

Antwoord: Er zijn zo’n 30 jongere kinderen en 20 jeugdleden. 

Vraag: waar komt deze keet dan te staan? 

Antwoord: er is nog geen vaste plek hiervoor bedacht, mogelijk kan deze keet ook op wisselende 

plaatsten komen te staan. Er zijn al inwoners die aangegeven hebben de keet te willen stallen. 

Vraag: is zo’n keet de investering wel waard? 

Antwoord: deze keet kan ook voor andere doeleinden worden gebruikt, bv vergaderingen van 

werkgroepen, bestuur, knutselplek voor kinderen. 

Vraag: hoe is de WC voorziening geregeld, wie maakt deze keet regelmatig schoon. 

Antwoord: je hebt een keet met een WC voorziening, we vragen de jeugd een actieve rol te spelen bij 

inrichting en schoonmaken en zullen mogelijk een beroep doen op inwoners van Scharmer.  



Noaberschap 

Het dorp heeft een actieve werkgroep Noaberschap, veel is al gerealiseerd: de noaberschap 

ochtenden, het samen zwemmen, het samen eten. Op dit moment wordt gewerkt aan de 

Noaberschap app, waarbij de vragen en ondersteuning aan elkaar gekoppeld kunnen worden. Het is 

bedoeld voor kleine, onverwachte hand- en spandiensten (ongelukje, naar de dokter, oppas nodig 

en/of ziek, kleine boodschappen nodig), uitdrukkelijk niet voor grote klussen (tuin onderhoud, 

mantelzorg). 

 

De aanwezigen hadden over dit thema geen vragen/aanmerking. 

De prioritering 

Fransien vertelt dat we de € 20.000 maar eenmalig ontvangen en op verschillende manieren kunnen 

uitgeven en inzetten. Volgens de straks vastgestelde prioritering uitgeven en op is op, gebruiken voor 

het aanvragen van cofinanciering of een mix van deze twee opties. En deze prioritering kan alleen 

uitgevoerd worden met hulp van jullie, voor het bestuur alleen is deze klus te groot. 

We komen tot een gemixt voorstel: 

Voer prio 1 en 2 uit (max € 5.000), vraag voor prio 4 (€ 15.000) eerst cofinanciering aan. 

Prio 1 verkeersveiligheid 

Gemaakte opmerkingen: 

- De gele poppetjes: zelf aanschaffen, te klein, worden meegenomen door voorbijgangers 

- De stikkers op de containers terwijl containers niet alle dagen bij de weg staan 

- Kinderen kunnen ook ludieke bordjes met 30 km zone maken 

Prio 2 

Gemaakte opmerkingen: 

- Kunnen de kinderactiviteiten niet in het park “De Borgmeren” plaats vinden? 

- Geef het een kans, de jeugd wordt zelf ook verantwoordelijk. 

Wissel prio 3 en 4 om 

Prio 3 wordt: bewegen voor jong en oud 

Prio 4 wordt samenwerking met het park “de Borgmeren”.  

Prio 3 

Gemaakte opmerkingen: 

- Wie doet het onderhoud? Je kunt met het bedrijf dat de toestellen plaatst (en mogelijk de 

gemeente) afspraken maken over onderhoud en veiligheid 

- Onderzoek of samenwerking met Harkstede mogelijk is 

Prio 5 

Gemaakte opmerking: 

- Er wordt door een dorpsgenoot gewerkt aan info borden in de natuurzone 



Afronding 

Fransien concludeert naar aanleiding van deze discussie: voer prio 1 en 2 uit, vraag voor prio 3 

cofinanciering aan en kijk of samenwerking met Harkstede mogelijk is. We zullen een beroep gaan 

doen op leden en werkgroepen om dit te realiseren. 

Het bestuur neemt de complimenten van de aanwezigen met applaus in ontvangst. 

Fransien bedankt iedereen nogmaals die aan dit project een bijdrage heeft geleverd. Het was een 

kritische, maar uiteindelijk een constructieve avond. Ze ruikt de bitterballen en stelt voor deze avond 

af te ronden met een hapje en drankje. 


